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Protokół nr 5/2024 

z obrad V sesji Rady Miasta Józefowa, 

która odbyła się 21 czerwca 2024 roku 

w siedzibie Rady Miasta Józefowa, przy ul. Kard Wyszyńskiego 1 (budynek B) 

 

Ad.1  Otwarcie obrad IV sesji Rady Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik  godzinie 15:00 otworzyła obrady sesji, po czym powitała 
radnych i gości. 
W następnej kolejności Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. W obradach 
uczestniczyło 13 radnych. 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady z sesji są nagrywane i transmitowane, 
administratorem danych osobowych jest Rada oraz Burmistrz Miasta Józefowa. Podstawą 
przetwarzania danych osobowych w tym wizerunku jest przepis prawa, który wynika z 
ustawy z dn. 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Pełna treść obowiązku informacyjnego 
znajduje się na drzwiach wejściowych do sali Rady Miasta. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2.  
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady sesji stanowi załącznik nr 
3. 
Propozycja porządku obrad stanowi załącznik nr 4. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca A. Masik odczytała porządek obrad V sesji. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miasta Józefowa. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Józefowa. 

a. przedstawienie raportu o stanie Miasta Józefowa w 2023 roku; 
b. debata nad raportem o stanie Miasta Józefowa w 2023 roku; 
c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Miasta Józefowa. 
4. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Józefowa za 2023 rok. 
5. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Józefowa za 

rok 2023. 
a. opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta Józefowa za 2023 

rok; 
b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Józefowa za 2023 rok; 

c. głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Józefowa; 

d. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Józefowa za rok 20023. 

6. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 
7. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 



 
2 

 

8. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Otwockiego. 
9. Uchwała w sprawie wyboru członków Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 
10. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 632/ VIII/2024 Rady Miasta  Józefowa z dnia 1 

marca 2024 roku w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów”  w Mieście Józefów na rok 2024. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta  Józefowa. 
13. Informacje Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowanych działań w ostatnim 

okresie. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakończenie obrad V sesji Rady Miasta. 

 
Wobec braku uwag Przewodnicząca A. Masik poddała go pod głosowanie.  Rada 
Miasta w obecności 13 radnych, jednogłośnie zatwierdziła porządek. 
 
 
Ad. 3. Uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Józefowa 

a. przedstawienie raportu o stanie Miasta Józefowa w 2023 roku; 
Pani E. Komińczyk przedstawiła raport o stanie Miasta Józefowa w 2023 roku. 
 

b. debata nad raportem o stanie Miasta Józefowa w 2023 roku; 
Radny M. Batorski odnosząc się do przestawionej w raporcie tabeli stanu wpływów do 
budżetu Miasta oraz zaległości z tytułu podatków i opłat w latach 2020 – 2023, zadał 
pytanie, z czego wynikają różnice pomiędzy tymi latami. 
Skarbnik wyjaśniła, że tabela przedstawia wszystkie wpływy do budżetu Miasta  oraz 
zaległości z tytułu podatków i opłat w latach 2022-2023. Powiedziała, że w 2023 roku 
wpływy znacząco spadły w związku ze zmianą przepisów dotyczących dochodów i 
wysokości podatków (Polski Ład). Dodała, że na skutek wprowadzenia Polskiego Ładu 
dochody samorządów znacząco spadły. 
 

c. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 
Miasta Józefowa. 

Rada Miasta w składzie – 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”, podjęła Uchwałę 25/IX/2024 w sprawie udzielenia wotum 
zaufania Burmistrzowi Miasta Józefowa. 
Stanowi załącznik nr 5. 
 
 
Ad.4. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Józefowa za 2023 rok. 
Skarbnik powiedziała, że sytuacja finansowa i sprawozdanie zostało przestawione w 
raporcie o stanie miasta.  
Podkreśliła, że zgodnie z ustawą o  finansach publicznych, zarząd jednostki samorządu 
terytorialnego, przedstawił sprawozdanie Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 
obowiązującym terminie. Dodała, że omawiane sprawozdanie uzyskało pozytywną 
opinię uchwałą 3E/240/2024 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 26/IX2024 została podjęta. 
Stanowi załącznik nr 6. 
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Ad.5. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Józefowa za rok 
2023. 

a. opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta Józefowa za 2023 
rok; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej B. Kaczorek przedstawiła opinie Komisji 
Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta za 2023 rok.  
Stanowi załącznik nr 7. 

 
b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta m 
Józefowa za 2023 rok; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej B. Kaczorek odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Józefowa za 2023 rok. 
Opinia stanowi załącznik 8. 

c. głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Józefowa; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej B. Kaczorek odczytała wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Józefowa za 2023 
rok. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, pozytywnie ustosunkowała się 
do ww. wniosku. 
Wniosek Komisji stanowi załącznik 9. 

 
d. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Józefowa za rok 2023; 
Rada Miasta w obecności 13 radnych – 13  głosami „za” podjęła Uchwałę nr 
27/IX/2024 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Józefowa za 2023 
rok. 
Uchwała stanowi załącznik 10. 
 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 r. 
Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały nie przewiduje zmian po stronie dochodów  i 
wymieniła zmiany dotyczące wydatków bieżących.  
Dodała, że zmiany te mają na celu zapewnienia środków na pokrycie kosztów utrzymania 
dzieci w publicznych i niepublicznych placówkach wychowania przedszkolnego znajdującego 
się na terenie Józefowa. Powiedziała, że zmiany dotyczą również przesunięcia części środków 
na drogę powiatową i wojewódzką, w celu dokończenia realizacji zadania. 
Następnie powiedziała o kolejnej modyfikacji w projekcie uchwały  związanej ze 
zmniejszeniem wydatków ze względu na oszczędności po przetargu, na realizację projektu i 
modernizację polegającą na wymianie nawierzchni na ulicy Długiej. 
Skarbnik powiedziała, że kolejna zmiana dotyczy zwiększenia wydatków na dokumentację 
projektową wraz z pozostawieniem decyzji ZRID, ulic Nadświdrzańskiej, Owalnej, 
Noakowskiego i Rodziewiczówny. Wyjaśniła, że zadanie to było ujęte w uchwale budżetowej 
na rok 2023, ale w związku z niewykonaniem prac do końca czerwca bieżącego roku, 
potrzeba była zmiana w uchwale budżetowej na 2024 rok. Powiedziała, że zaplanowane w 
projekcie zmiany nie wpływają na zmianę deficytu. 
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Rada Miasta w obecności 13 radnych – 13  głosami „za” podjęła Uchwałę nr 28/IX/2024 w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Józefowa za 2023 rok. 
Uchwała stanowi załącznik 11. 
 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Burmistrz powiedział, że pomoc ta jest związana z realizacją inwestycji wzdłuż ulic 
Owalnej oraz Dziekońskiej, polegającej na połączeniu ciągu tych ulic.  
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 29/IX2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik 12. 
 
 
Ad.8. Uchwała w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Otwockiego. 
Burmistrz powiedział, że projekt uchwały dotyczy modernizacji nawierzchni ulicy 
Długiej z fragmentem drogi powiatowej. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 30/IX2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik 13. 
 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie wyboru członków Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 
Przewodnicząca A. Masik powiedziała, że do Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie, zgłosili się 
radni: 
- Urszula Zielińska 
- Mariusz Batorski 
- Damian Podolski 
- Paweł Kołodziej 
- Barbara Kaczorek. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 31/IX2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik 14. 
 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnia Miejska w Józefowie. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 32/IX2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik 15. 
 
 
Ad. 11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 632/ VIII/2024 Rady Miasta  Józefowa z dnia 
1 marca 20241 roku w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów”  w Mieście Józefów na rok 2024. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie 13 osób „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” od głosu. Uchwała nr 33/IX2024 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik 16. 
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Ad.12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta  Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik poinformowała, o terminowym złożeniu oświadczeń 
majątkowych przez wszystkich radnych. Powiedziała, że wpłynęły odpowiedzi na 
pytania radnych z poprzedniej sesji. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska dodała, że uczestniczyła w zakończeniu roku 
szkolnego 2023/2024 w Szkole Podstawowej nr 2. Powiedziała o wysokim poziomie 
nauczania w józefowskiej SP2 – uczniowie pochodzący z Białorusi i Ukrainy wraz z 
polskimi uczniami, ukończyli rok szkolny powyżej średniej 5.0. Podkreśliła, że rodzice 
dzieci z SP nr 2, bardzo pozytywnie wypowiadali się na temat Pani Dyrektor Szkoły 
Podstawowej  nr  2. 
  
 
Ad.13 Informacje Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 
okresie. 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zapytała, czego dotyczyło spotkanie z Mazowieckim 
Konserwatorem Zabytków. 
Burmistrz odpowiedział, że spotkanie odbyło się w siedzibie Mazowieckiego 
Konserwatora Zabytków, które było związane z prośbą Konserwatora do Miasta 
Józefów, o rozważenie możliwość uchwalenia gminnej ewidencji zabytków. Podkreślił, 
że w związku z tym  obecnie będą wykonywane prace przygotowawcze, a po wakacjach 
będzie to zadanie dla Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska w celu 
podjęcia uchwały, a następnie zaopiniowana przez Mazowieckiego Konserwatora 
Zabytków. 
Wiceprzewodnicząca U Zielińska zadała pytanie, czego dotyczyło spotkanie odnośnie 
Projektu PAS. 
Burmistrz powiedział, że  w spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Włoch, Hiszpani i 
Grecji. Podkreślił, że Projekt PAS jest inicjatywą włączania osób z 
niepełnosprawnościami do aktywności w różnych dyscyplinach sportowych 
przystosowanych dla takich osób. Dodał, że w Integracyjnym Centrum Sportu i 
Rekreacji przedstawiciele przeprowadzili pokaz i szkolenie w chodzonej piłce nożnej 
(projekt ogólnopolski). 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zapytała,  czego dotyczyło spotkanie z kontrolerami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej . 
Burmistrz odpowiedział, że kontrolerzy z Regionalnej Izby Obrachunkowej zakończyli 
kompleksową kontrolę w Urzędzie Miasta Józefów i na spotkaniu omówili jej wynik. 
Radny D. Podolski zapytał, czego dotyczyło spotkanie z włodarzami w Powiecie 
Otwockim. 
Burmistrz odpowiedział, że spotkania takie odbywają się co kadencję w celu wymiany 
problemów oraz na omówieniu wspólnych działań. Dodał, że w tym spotkaniu 
uczestniczyli przedstawiciele Mazowieckiego Związku Piłki Nożnej, a rozmowa 
dotyczyła uaktywnienia józefowskiej młodzieży poprzez organizację turnieju dla szkół 
podstawowych o puchar Starosty Otwockiego. 
 
 
Ad. 14. Wolne wnioski 
Wiceprzewodnicząca U. Zielińska zwróciła się z prośbą: 
- o wyrównanie ulicy Jarosławskiej, 
- o wysypanie grubym tłuczniem odwodnienia przy nr 1 i nr 2 ulicy Orzeszkowej, 
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- o wycięcie dwóch obumarłych drzew w rejonie ulicy Jarosławskiej na wysokości szkoły 
Sternik. 
Radny M. Batorski zwrócił się z prośbą o wyasfaltowanie odcinka drogi ulicy 
Piaskowej w pasie drogowym ulicy Granicznej. 
Radny D. Podolski zadał pytanie odnośnie kończącej się umowy na wywóz odpadów 
komunalnych. 
Burmistrz odpowiedział, że z końcem czerwca kończy się wieloletnia współpraca z 
firmą Lekaro. Dodał, że obecnie została zawarta tymczasowa umowa (dwa miesiące) z 
firmą PreZero. Podkreślił, że w związku z tym będzie zmiana w harmonogramie odbioru 
odpadów, który będzie podany do informacji dla mieszkańców w gazecie Józefów nad 
Świdrem czy też w aplikacji mMieszkaniec. Burmistrz powiedział, że PSZOK będzie 
otwarty dodatkowo również w jeden dzień w tygodniu. Podkreślił, że najważniejszym 
czynnikiem tej zmiany było pozostawienie opłat w dotychczasowej stawce. Podkreślił, 
że Miasto musiało się  dostosować do przedsiębiorców. 
Radny A. Horbik zadał pytania, skąd wynika konieczność podpisania umowy 
tymczasowej oraz czy opłaty w tym okresie pozostaną bez zmian. 
Burmistrz odpowiedział, że postępowanie w tej sprawie rozpoczęto dużo wcześniej, 
jednak w związku z dużą ilością zapytań oraz wyjaśnień, termin został przesunięty i nie 
udało się zawrzeć umowy docelowej. Dodał, że ogłoszenie nadal jest aktualne i w  
związku z tym, Miasto podpisało umowę na okres dwóch miesięcy. Podkreślił, że opłaty 
za odbiór odpadów pozostaną bez zmian. 
Radny A. Horbik zadał pytanie czy po podpisaniu umowy docelowej, opłaty za odbiór 
odpadów będą wyższe niż dotychczas.  
Zastępca Burmistrza powiedział, że cena uzależniona jest od ilości odpadów, jeśli 
będzie ich więcej to będzie konieczność podniesienia opłaty. 
Mecenas powiedziała, że w związku z brakiem zainteresowania innych firm 
odbierających odpady komunalne, na rynku dominowała firma Lekaro. Podkreśliła, że w 
tym roku nastąpiła zmiana i pojawiły się zapytania co do warunków odbioru i 
zagospodarowania odpadów przez zewnętrznych odbiorców i stąd pojawiła się zmiana 
zapisów w specyfikacji odbioru odpadów przez Miasto Józefów. Powiedziała, że drugim 
powodem były zapytania do marszałka w sprawie kar środowiskowych, które miały 
stanowić podstawę przesłanek do odrzucenia. 
Radny A. Horbik zadał pytanie czy udało się już ustalić jaka była przyczyna pożaru 
szkoły podstawowej nr 2 i jaki jest obecnie status napraw. 
Burmistrz odpowiedział, że przyczyny pożaru jeszcze nie ustalono. Dodał, że w tym 
tygodniu została podpisana umowa na sporządzenie ekspertyzy stanu technicznego i 
wykonania robót naprawczych. Powiedział, że Miasto otrzymało propozycję 
odszkodowania od firmy ubezpieczającej, która jest nieadekwatna do poniesionych 
szkód (10% rzeczywistych kosztów). 
Radny P. Kołodziej zwrócił się z prośbą o zrobienie kontrapasa na ulicy Mickiewicza. 
Radny G. Kruk zwrócił się z prośbą: 
- o wycięcie dwóch obumarłych drzew na wysokości ulicy Teatralnej, 
- o wysypanie fragmentu drogi łączącej ulicę Teatralną z Wawrem, 
- o uporządkowanie terenu przy Aldi przed realizacją budowy. 
Radna U. Zielińska zwróciła się z prośbą: 
- o wyrównanie ulicy Jarosławskiej, 
- o wysypanie grubym tłuczniem odwodnienia przy posesji o nr 1 i 2 ulicy Orzeszkowej, 
- o wycięcie dwóch obumarłych drzew w rejonie ulicy Jarosławskiej na wysokości szkoły 
Sternik. 
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 Ad. 15. Zakończenie obrad V sesji Rady Miasta. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady sesji o 
godzinie 16:30  i  podziękowała wszystkim za uczestnictwo.  
 
 
 
 

  Sporządziła:                                                                 Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Józefowa 

 

Agnieszka Pałyska                                                                                  Anna Masik  
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